
POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

 
 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE

EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Sala de reunions Centre Cultural.

Mislata, 18 d'octubre de 2017, 14:05 hores

Assistents: 

Pepi Luján Martínez

Dolores Hortelano Ramón

Mari Carmen Tarín Darrocha

Ana María Julián  Ruiz

Antonio Arenas Almenar

Javier Santés Alpuente

Ximo Moreno Porcal

Fernando Gandía Escorihuela

Antonio Sanchis Navarro

Javier Gil Marín

José María González Murgui

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 6 d'octubre

S'aprova l'acta amb data 6  d'octubre per unanimitat dels presents.

A continuació, la Sra. Luján, davant de la petició feta en la Comissió anterior, fa entrega

del Reglament del Consell Municipal d'Infància i Adolescència al Grup Popular, que el va

sol·licitar, i a la resta de grups.

La Sra. Luján continua responent a preguntes fetes en la Comissió anterior, en aquest

cas, respon a la pregunta del Sr. Gil i diu que les obres en el complex poliesportiu de la
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Canaleta es faran totes al mateix temps amb la finalitat que s'acaben com més prompte

millor. 

Intervé el Sr. Arenas i diu que, no obstant això, s'han derivat a determinades entitats

esportives a altres instal·lacions perquè puguen continuar desenrotllant les seues

activitats mentre s'executen les obres, v.gr.: l'esport d'handbol, s'ha derivat la seua

pràctica a altres col·legis del municipi; l'esport del tenis, s'ha derivat a la pista externa del

pavelló del Quint, i l'esport del frontó, que s'ha derivat a les instal·lacions de la població

de Picanya, la Corporació de la qual els ha cedit les instal·lacions.

Quant a les estadístiques de la sala de musculació abans i després de la reforma, amb

data de hui, hi ha el doble de bons ara que abans de la reforma. Una vegada arribe el

final de l'any, es donaran les xifres completes.

2. Precs i preguntes
 

Intervé el Sr. González i comenta que ha tingut coneixement, perquè l’ha vist en uns

cartells, del 50 aniversari del Col·legi Públic Gregori Mayans, i volia informació respecte

d'això.

La Sra. Luján respon que l'aniversari ja es va celebrar fa tres anys, creu recordar, i que

l'Ajuntament hi va col·laborar, que va haver-hi discursos dels directors i del secretari

autonòmic i una exposició en el Centre Cultural de Mislata.

Continua el Sr. González, i diu que durant l'exercici 2016/2017 s'ha realitzat la promoció

del poeta Vicent Andrés Estellés com si no hi haguera un altre referent cultural valencià. I

prega que, per a l'any 2018, es realitze una campanya cultural, d'ensenyança i de

promoció valenciana del poeta, traductor i escriptor valencià el senyor Teodor Llorente,

el qual té més prestigi, des del seu punt de vista, que el senyor Vicent Andrés Estellés. El

Sr. Murgui fa una breu lectura de la biografia de Teodor Llorente als membres de la

Comissió i fa entrega a cada un dels grups polítics d'un dossier de la vida i obra d'aquell. I

torna a reiterar el seu prec.

La Sra. Luján contesta que es té en compte el prec, com es té en compte tot el que siga

cultura, i diu que alhora que proposa el prec també podria proposar una moció i

propostes d'activitats per a ser aprovades.

2



POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

El Sr. González respon que una moció no, perquè caldria retractar-se políticament.

La Sra. Luján respon que ací tots ens retratem políticament. A més, ací s'estan fent

contínuament reconeixements culturals, un altre exemple més, el realitzat a Carles

Salvador. Es pren nota del prec, el qual a la Sra. Luján li pareix bé, però torna a recalcar

que sempre es realitzen contínuament reconeixements de les personalitats de la cultura.

El Sr. González conclou dient que no vol que caiguen en l'oblit Vicente Blasco Ibáñez,

Teodor Llorente, etc.

La Sra. Luján contesta que haurà de proposar-los al Ple.

Pren la paraula el Sr. Gil i sol·licita que es torne a revisar la regulació de la temperatura de

les dutxes en les instal·lacions de la piscina coberta, ja que la gent es continua queixant.

La Sra. Luján pren nota i tornarà a traslladar la queixa als tècnics.

El Sr. Gandia informa que acudiran al Centre Cultural per a consultar els expedients de

les festes populars i el del club de futbol femení.

La Sra. Luján respon que poden consultar-los.

El Sr. Gandia, amb relació a la carrera Crazy Family Run que es celebra el dia 29 d'octubre,

pregunta si es té previst el tall de carrers amb l’objectiu d'evitar el que va ocórrer a

l'última carrera, 10 km, davant de les queixes dels ciutadans.

La Sra. Luján respon que està tot previst perquè la carrera es desenrotlle amb normalitat.

El Sr. Gandia pregunta si pot accedir a l'expedient de Mislata Jove Fest.

Intervé el Sr. Moreno i contesta que quan estiga acabat el posarà en coneixement, creu

que encara no estava acabat. A més, comenta que no es van poder comunicar en la

Comissió anterior les activitats perquè en aquell moment encara no hi havia confirmació

que s'anaven a realitzar. Finalment, invita a tot els grups polítics al dit acte.
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Per a finalitzar, la Sr. Luján recorda als grups polítics que tenen 2 invitacions per a cada u

per a assistir a les actuacions del Concurs de Teatre.

I sense més assumptes a tractar, a les 14:25 hores, s'alça la sessió, amb el contingut de la

qual s'estén aquesta acta i de tot això, com a secretari, ho certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 

  

ELS REGIDORS / LES REGIDORES ASSISTENTS,

4


